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Motie: *Pilot Afval scheiden loont*

De raad van de Gemeente Oss, in vergadering bijeen op 24 september 2020,

Gonstaterende dat:

Er een raadsvoorstel ligt waarbij we komen tot een andere aanpak van het huishoudelijk
afual in onze gemeente vanaf 2021;
Deze nieuwe aanpak noodzakelijk is omdat we met de huidige aanpak onze landelijke
doelstellingen niet halen en de huidige afualaanpak niet kostendekkend is;
Deze nieuwe aanpak is gebaseerd op 4 uitgangspunten, te weten
1) afualdoelstellingen 2) kostendekkendheid 3) service en 4) draagvlak;
Er vanaf 2022 de technische mogelijkheid is om het ophalen van afual per huishouden
te monitoren en aldus op een andere wijze te belasten.

Overwegende dat:

Afval ophalen bijdraagt aan een schone en gezonde gemeente;
De vier uitgangspunten van de nieuwe aanpak dienen in balans te zijn;
Afval scheiden juist moet lonen en niet scheiden extra belast mag worden;
ln het huidige voorstel dit weliswaar mogelijk is maar het overslaan van een
ophaalronde en dus enkel 1 X per 6 weken het restafval ophalen door velen niet als
realistisch wordt beschouwd ;

Er om deze reden geen directe financiële beloning is om afval te scheiden;
Een ophaalfrequentie van restafual van 1 X per 4 weken conform onderzoek een
positieve impact heeft op het halen van de afualdoelstellingen;
Er wellicht een mogelijkheid is om dichter bij de genoemde uitgangspunten te komen bij
een ander systeem wat eerlijk is voor onze inwoners, het service niveau verhoogd en
waarbij afual scheiden wordt beloond;
Dit systeem wel kostendekkend moet zijn en waarbij het behalen van onze
afualdoelstelling niet mag verslechteren.

Draagt het college op:

Om voor de begroting van 2022 mel een voorstel te komen voor een pilot gedurende dit
jaar waarbij de volgende punten dienen als kader:
a. Een ophaalfrequentie van 2-2-2 (rest, gft en pbd) zodal de service wordt verhoogd;
b. 17 ledigingen van restafval als basis te laten dienen (conform het voorliggende
besluit) voor de berekening van de basiskosten;



c. Bijextra ledigingen fors extra bij te laten betalen;
d.. Bij minder ledigingen (tot een nader te bepalen realistisch minimum) een
terugbetaling per lediging te laten plaatsvinden die duidelijk lonend is;

Deze pilot te doen in een representatieve inzamelroute van onze gemeente;
Deze pilot te evalueren en indien de resultaten dichter bij de doelstellingen liggen voor
te stellen dit model vanaf 2023 uitte rollen over de gehele gemeente.

En gaat over tot de orde van de dag,

Namens de CDA fractie,
Marc van den Heuvel

Namens de SP fractie,
Jan Zoll

Namens de VDG fractie,
Mark van der Doelen


